

Hike – 9 May 2021

Chancy Hike – MODERATE

Via La Plaine – Chancy – Avully



What is this outing about?

This hike can be done throughout the year and is easily accessible by train from Geneva. It runs along the Rhone, through forests and countryside. On the route there are several freshwater points. This is half a day outing, so we should leave late in the morning. There is nothing particularly strenuous on this route, and you can even bring your dog (if on a leash). Recommended is to take the train from Geneva Cornavin to the La Plaine railway station. Car parking is also available.



Technical Data

Min/max alt.	333 / 426 m
Elev. gain/loss	394 / 394 m
Duration	4.5 hours
Rating	Moderate
Prerequisite	Some stamina
Restrictions	None
Maps	



Organizer

Martin Engels +41 795498540



Transport

- S L5 Direction La Plaine, arriving at La Plaine at 10:07. Catch this train at Geneva Cornavin, platform 5, at 9:48 (6 stops).
- Parking available in La Plaine village.



Meeting point

La Plaine railway station



Costs

- Club Tax: CHF 5,00
- Transport: Single trip within Geneva area costs CHF 3,00. You will need 2 single trips.



Registration

- <https://forms.gle/sv7nx3eEhS5K3kN88>
- Registration deadline: Wednesday, 4 mai
- Number of participants: 15 (but may change)
- If full, there will be a waiting list: so, there is some flexibility on numbers
- Participant suitability: fit
- Cancellation: in case of forecasted bad weather, the organizers will cancel the hike. Every participant will be informed about go/no go decision by email no later than 18:00 on Saturday, May 8.
- Withdrawal: latest by May 8
- Insurance: you must be personally insured against accident/rescue (REGA). SCIG does not provide collective insurance to participants



What do I need to bring?

- Clothing: layers, water-proof boots, bathing suit
- Solar protection: sunglasses, sun cream, hat
- Food: bring your own lunch
- Documents & money: CHF currency for train tickets and lunch (cash only). Parking is free
- Tools: hiking poles, water bottle

Randonnée – 9 Mai 2021

Chancy Randonnée – Moyenne

Via La Plaine – Chancy – Avully



De quoi s'agit-il?

Cette randonnée peut se faire toute l'année et est facilement accessible en train depuis Genève. Elle longe le Rhône, à travers forêts et campagne. Sur la route, il y a plusieurs points d'eau douce. Il s'agit d'une sortie de demie journée, nous devrions donc partir fin du matin. Il n'y a rien de particulièrement pénible sur cet itinéraire, et vous pouvez même amener votre chien (en laisse!). Il est recommandé de prendre le train de Genève Cornavin à la gare de La Plaine.



Données techniques

Min/max alt.	333 / 426 m
Dénivelé	394 / 394 m
Durée	4.5 heures
Cotation	Moyen
Aptitude	Un peu d'endurance
Restrictions	Aucun



Organisateur

Martin Engels +41 795498540



Transport

- S L5 Direction La Plaine, arrivant à La Plaine à 10:07. Prenez ce train à Genève Cornavin, quai 5, départ à 9:48 (6 arrêts). Parking disponible à La Plaine village.



Rendez-vous

La Plaine gare



Frais

- Club Tax: CHF 5,00
- Transport: aller simple dans Genève coûte CHF 3,00. Vous avez besoin de 2 voyages simples.



Inscription

- <https://forms.gle/sv7nx3eEhS5K3kN88>
- Date limite d'inscription: Mercredi, 4 mai
- Nombre de participants: 15
- Liste d'attente: il y a une certaine flexibilité
- Pertinence des participants: en forme
- Annulation: en cas de mauvais temps prévu, les organisateurs annuleront la randonnée. Chaque participant sera informé par e-mail de sa décision d'aller ou non avant le samedi Mai 8 à 18h00.
- Retrait: samedi 8 Mai
- Assurance: vous devez être personnellement assuré contre les accidents / secours (REGA). SCIG ne fournit pas d'assurance collective aux participants.



Que dois-je apporter?

- Vêtements: couches, bottes imperméables, maillot de bain
- Protection solaire: lunettes de soleil, crème solaire, chapeau
- Nourriture: apportez votre propre déjeuner
- Documents & argent: devise CHF pour les billets de train, parking et déjeuner
- Outils: bâtons de randonnée, bouteille d'eau

